
Kære alle, 
 
Året 2017 bragte meget lidt nyt med sig for vores lille grundejerforening. Efter generalforsamlingen i april 
konstituerede bestyrelsen sig med Jesper som formand, Kim som kasserer og Allan og Brian som menige 
medlemmer. Bestyrelsen har fortsat i 2017 gjort brug af SKJ til snerydning og Mads til græsslåning. 
 
Vi har i flere år ventet på kommunen skulle iværksætte en overdragelse af de grønne områder til os. 2017 var ikke 
nogen undtagelse vi har ikke hørt nyt fra kommunen angående overdragelse og bestyrelsen ser igen grund til at 
presse på. 
 
Vi har ligeledes ikke hørt videre fra kommunen angående en genetablering af det grøne bælte mod Baretten Øst. 
Bestyrelsen vurderer at der ikke kommer til at ske mere og at området er at opfatte som i sin endelige stand.  
 
Legepladsen blev vedligeholdt. Tak for deltagelse. 
 
Vi afholdt vores traditionsrige sommerfest. Tak til arrangører samt deltagere. 
 
Der blev afholdt fastelavnsfest. Tak til arrangører. 
 
Vi minder om at man kan holde sig ajour med bestyrelsens arbejde via vores hjemmeside www.barettenvest.dk. 
 
Tak for 2017-2018, 
Bestyrelsen ved Grundejerforeningen Baretten Vest 

http://barettenvest.dk  

https://www.facebook.com/groups/1331266193639101/ 
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